
 

Akademický senát 

Vysoké školy ekonomické v Praze 

 

 

 

 

 

ZÁPIS 
z jednání AS VŠE 

č. 1/09-12 
 

konaného 1. června 2009 ve 13 hodin v zasedací místnosti rektora 169 NB 

 

   Bod jednání  

1. Předání osvědčení o volbě 

2. Volba předsednictva AS VŠE 

3. Tvorba pracovních komisí 

4. Změna SZŘ 

5. Statut F3 

6. Statut F2 

7. Různé 

 

Přítomni  

Radová, Marek, Zelenka, Bayer, Vorlová, Češková, Švarc, Taušer, Vránová, Ondejčíková, 

Neumaierová, Sieber, Plášková, Bobek, Vančura, Berka, Chlapek, Mazouch, Budinský, 

Vondra, Svoboda, Soběhart, Vostrovská, Prášilová, Vašíčková, Černý, Nový, Novotná, 

Vlnas, Novák, Fiala, Gráf 

HOSTÉ: Hindls, Fischer, Svoboda, Koschin 

 

Zasedání řídil Petr Berka. Přivítal přítomné senátory. 

 



0. Schválení programu jednání 

Usnesení AS VŠE: AS VŠE souhlasí s navrženým programem dnešního 
zasedání. 

PRO: 32 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 0 

Usnesení bylo schváleno 

1. Předání osvědčení o volbě 

Předseda hlavní volební komise Jakub Fischer předal všem zvoleným členům „Osvědčení o 

zvolení členem AS VŠE“ na období 2009-2012 

2. Volba předsednictva AS VŠE 

Senátor Berka požádal přítomné o návrhy na členy volební komise. Z pléna byli navrženi: 

Zbyněk Švarc, Radek Soběhart, Jana Vránová 

Usnesení AS VŠE  AS VŠE schvaluje volební komisi ve složení Švarc, 
Soběhart, Vránová.  

PRO: 32 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 0 

Usnesení bylo schváleno 

 

 Volba předsedy: 

Na funkci předsedkyně AS VŠE byla navržena Jarmila Radová, která s kandidaturou 

souhlasila. Další návrhy nebyly podány a nikdo se na tuto funkci nepřihlásil. 

Hlasování: 

Platné hlasy: 30 
Neplatné hlasy: 1 
Po této volbě se nově zvolená předsedkyně Jarmila Radová ujala vedení AS VŠE. 

 

 Volba místopředsedy z řad studentů 

Na funkci místopředsedy z kurie studentů byli navrženi: Ondřej Bayer, Michal Bobek, 

Pavel Vlnas, Zdeněk Vondra . Všichni se svou kandidaturou souhlasili. 

Hlasování: 

Bayer: 2 hlasy 

Bobek: 10 hlasů 

Vlnas: 12 hlasů 

Vondra: 7 hlasů 

Do druhého kola postoupili studenti Bobek, Vlnas 

Hlasování: 



Bobek: 18 hlasů 

Vlnas: 13 hlasů 

Místopředsedou byl zvolen Michal Bobek 

 

 Volba místopředsedy  

Na funkci místopředsedy byli navrženi: Alena Češková, Dušan Chlapek, Miroslav 

Svoboda. Všichni se svou kandidaturou souhlasili. 

Hlasování: 

Češková: 16 hlasů 

Chlapek:   6 hlasů 

Svoboda: 10 hlasů 

Do druhého kola postoupili: Češková, Svoboda 

Hlasování: 

Češková: 21 hlasů 

Svoboda: 11 hlasů 

Místopředsedkyní byla zvolena Alena Češková 

 

 Volba tajemníka  

Na funkci tajemníka byla navržena: Pavla Vašíčková, která se svou kandidaturou 

souhlasila 

Hlasování: 

Platné hlasy: 31 
Neplatné hlasy: 1 

Tajemnicí AS VŠE byla zvolena Pavla Vašíčková 

3. Tvorba pracovních komisí 

Bylo navrženo 5 pracovních komisí v následujícím složení:  

Finanční: Ondřej Bayer, Michal Bobek, Alena Češková, Dušan Chlapek, Jan Nový, Jarmila 

Radová, Patrik Sieber, Radek Soběhart, Miroslav Svoboda (místopředseda komise), Josef 

Taušer, Pavel Vlnas, Vladimír Zelenka (předseda komise) 

Pedagogická a studijní: Ondřej Bayer, Jan Černý, Petr Marek, Inka Neumaierová, Eliška 

Novotná, Barbora Ondejčíková, Miroslav Svoboda (předseda), Zdeněk Vondra, Šárka 

Vorlová, Jana Vránová 

Legislativní: Petr Berka, Alena Plášková, Jarmila Radová, Radek Soběhart, Zbyněk Švarc 

(předseda) 

Kolejní a stravovací: Michal Bobek, Michal Budínský, Václav Gráf, Radek Fiala, Petr 

Mazouch (předseda) Petra Prášilová, Pavla Vašíčková 

Mandátová: Petr Marek (předseda), Michal Novák, Zdenka Vostrovská 

Usnesení AS VŠE: AS VŠE bere na vědomí složení pracovních komisí 

PRO: 32 
PROTI: 0 



ZDRŽELI SE: 0 

Usnesení bylo schváleno 

4. Změna SZŘ 

Rektor Richard Hindls a prorektor Felix Koschin představili drobné úpravy studijních a 

zkušebních řádů pro bakalářské a magisterské studium, jejichž cílem je dát děkanům možnost 

ukončit studium „věčným studentům“, kteří o školu ztratili zájem. 

Diskuze:  
Václav Gráf: 

Navržená úprava je moc tvrdá a může dopadnout na studenty, kteří jedou na stáž po uzavření 

svého indexu. Doba, po jejímž uplynutí by měl mít děkan možnost ukončit takovým 

studentům studium, by se měla prodloužit z jednoho alespoň na dva roky. 

Miroslav Svoboda: 

Věčný student musí platit školné, které by mělo být dostatečnou motivací studium ukončit. 

Reakce: Zbyněk Švarc, Felix Koschin 

Usnesení AS VŠE: AS VŠE schvaluje navržené změny ve studijních a 
zkušebních řádech VŠE pro bakalářské a magisterské studium.  

PRO: 19 
PROTI: 9 
ZDRŽELI SE: 3 

Usnesení bylo schváleno 

Místopředsedkyně Alena Češková podává dodatečné doporučení, aby další a podrobnější 

úprava SZŘ byla v režii jednotlivých fakult. 

5. Statut F3 

Paní Alena Plášková představila AS VŠE drobná doplnění a úpravy statutu F3;  přílohy 

k tomuto bodu byly zaslány e-mailem všem senátorům. 

Komentář: Alena Plášková, Petr Marek 

Usnesení AS VŠE: AS VŠE schvaluje statut FPH. 

PRO: 30 
PROTI: 0 
ZDRŽEL SE:  1 

Usnesení bylo schváleno 

6. Statut F2 

Paní Alena Češková představila AS VŠE drobná doplnění a úpravy statutu F2;  přílohy 

k tomuto bodu byly zaslány e-mailem všem senátorům. 

Komentář: Češková 

Usnesení AS VŠE: AS VŠE schvaluje statut FMV. 

PRO: 30  
PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 1 



Usnesení bylo schváleno 

7. Různé 

Návrh příštího jednání na začátku nového ZS – 21. září 2009. 

Usnesení AS VŠE:AS VŠE schvaluje datum svého příštího zasedání, které se 
bude konat 21. 9. 2009 a pověřuje předsednictvo zpracovat harmonogram 
voleb rektora do 14dnů a rozeslat jej všem členům AS VŠE k připomínkám.  

PRO: 32 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 0 

Usnesení bylo schváleno 

Na adresu senat@vse.cz všichni senátoři pošlou své fotografie; na příštím zasedání 

proběhne fotografování všech členů AS VŠE. 

 

Přílohy: (jen u originálu) 

1) Protokoly o volbě členů předsednictva senátu 

2) Změna SZŘ 

3) Statut FPH 

4) Statut FMV 

 

Zapsala: Vašíčková 

 

mailto:senat@vse.cz

